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HlasHlas
LošticLoštic ZIMA 2010

1

Vánoce v loštickém betlémě Vánoce v loštickém betlémě 

s novými fi gurkamis novými fi gurkami
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Kandidátní
listina

Kandidát
Politická

příslušnost
Hlasy
abs.

Pořadí
zvolenípoř.

číslo příjmení, jméno

KSČM 2 Till Bohumil KSČM 284 1
KSČM 6 Selinger Jan KSČM 284 2
KDU-ČSL 4 Veselý Stanislav BEZPP 279 1
KDU-ČSL 5 Koppová Helena Mgr. BEZPP 239 2
NEZ. DEM. 3 Kašpar Ladislav Ing. BEZPP 484 1
NEZ. DEM. 4 Kindl Vladimír BEZPP 372 2
NEZ. DEM. 2 Heidenreich Vlastislav BEZPP 365 3
NEZ. DEM. 1 Lolek Ctirad PhDr. BEZPP 338 4
ČSSD 1 Klein Jiří Ing. BEZPP 263 1
TOP 09 3 Faltus Lubomír Mgr. BEZPP 411 1
Společná šance 1 Konečný Jan BEZPP 432 1
Společná šance 5 Salamon Ferdinand BEZPP 305 2
ODS 3 Novák Milan Bc. BEZPP 324 1
ODS 1 Mazal Mojmír Mgr. BEZPP 316 2
ODS 8 Konečný Tomáš BEZPP 300 3

Výsledky voleb do městského zastupitelstva

Náhradníci Kandidátní
listina Příjmení, jméno Hlasy

abs.
KSČM Pelzl Milan 197
KDU-ČSL Tomečková Marie, Ing.. 205
NEZ. DEM. Kučera Petr, Ing. 290
ČSSD Kadlec Jaromír, Ing. 164
TOP 09 Fialek Petr 383
Společná šance Rulfová Lenka, MUDr. 300
ODS Kuba Pavel, Mgr. 286

Kandidátní listina
Hlasy Přepočtené %

platných hlasů
Počet 

mandátůabs. v %
KSČM 2 443 13,33 13,33 2 
KDU-ČSL 2 088 11,39 11,39 2 
SPO ZEMANOVCI 534 2,91 2,91 0 
NEZ. DEMOKRATÉ 3 914 21,36 21,35 4 
ČSSD 1 563 8,53 8,52 1 
TOP 09 1 811 9,88 9,88 1 
Společná šance 2 912 15,89 15,89 2 
ODS 3 060 16,70 16,69 3 
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Z ustavujícího zasedání Zastupitelstva města Loštice 
konaného dne 8. 11. 2010
Zastupitelstvo města volí v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. m) zák. o obcích:
Starostou - PhDr. Ctirada Lolka; místostarostou - Mgr. Lubomíra Faltuse; tři členy 
rady města - Bohumila Tilla, Vlastislava Heidenreicha, Stanislava Veselého

 Vážení občané, V uplynulém měsíci jste rozhodovali o novém vedení města. Jak 
já, tak i členové rady města i další zvolení zastupitelé, kteří k ustavení nové rady města 
přispěli, vám děkujeme za projevenou důvěru. Výsledky voleb v Lošticích prokázaly, že 
většina občanů chce pokračovat v nastoupené cestě a zabezpečit další rozvoj, jak tech-
nické infrastruktury, tak i rozvoj společenského života.
 V krátké době připravíme návrh programového prohlášení, které by mělo obsa-
hovat základní orientaci vedení města v příštích čtyřech letech. Rozhodně bude obsa-
hovat výstavbu splaškové kanalizace, a to hlavního řadu a kanalizačních přípojek, za-
teplení budovy mateřské školy, komplexní rekonstrukci městského rozhlasu a záměr 
podpory výstavby nových rodinných domů.Vše bude záviset na fi nančních možnos-
tech města, ale i na možnostech získání dotačních prostředků z dotačních titulů, které 
jsou v současné době k dispozici. 
 Veškeré rozvojové programy chceme rozvíjet především pro zlepšení podmínek ži-
vota našich obyvatel.

Protože se blíží vánoční svátky a oslavy nového roku, 
dovolte nám, abychom vám všem popřáli klidné prožití Vánoc 
a trochu dobrého moku 
při slavnostním vykročení do nového roku 2011.

Na spolupráci se v příštím období těší PhDr Ctirad Lolek - starosta města, 
Mgr. Lubomír Faltus - místostarosta 

a radní – Bohumil Till, Vlastislav Heindereich a Stanislav Veselý. 
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K obrázku na titulní straně.
Vážení návštěvníci loštického betléma
 K letošním vánocům byly ze špalíku lipového dřeva probuzeny tyto fi gurky:
 První fi gurka - zdejší známý malíř Pavel Alexander Taťoun, řezbářův přítel. Své obra-
zy vystavuje i v expozici betléma. P. Taťoun je zpodobněn jako fi gurka nesoucí pod paží 
obraz. V druhé ruce drží štětec. 
 Druhá fi gurka - bouzovský zlatnický mistr Michal Mayer. K této fi gurce si zlatník vy-
robil brýle, do kapsy zlatnické kleště a kladívko. V rukou drží klenot, který nese do jesli-
ček malému Ježíškovi.
 Třetí fi gurka - pan Miloš Klička, známý u nás v Lošticích pod přezdívkou „Faust“.  K 
jeho fi gurce patří neoddělitelně fi gurka psíka dělajícího potřebu a „Faust“ nad ním hlí-
dá s přichystaným sáčkem. K „Faustově“ fi gurce patří i vyřezaný had, jelikož pan Klička 
se v roce 2007 proslavil jako neohrožený „:lovec hadů“.
 K betlému bylo letos zhotoveno i několik drobností pro děti, aby se měly na co těšit. 
Přijďte a uvidíte. Seznámím vás s fi gurkami osobně. Tito ve dřevě zpodobnění občané 
nezestárnou a ni neomládnou, ale stanou se legendami Loštic a země moravské . . .
 Veselé Vánoce vám přeje řezbář a dřevorytec Jaroslav Beneš.

Zpráva SUOT   
Městský úřad v Lošticích za období  září  2010  -  listopad  2010
Narodili se: Jiří  MAZAL, Ondřej NEZBEDA, Eliška PAVELKOVÁ, Viktorie  SAPAROVÁ, 
Ludmila RÓKOVÁ, Barbora FRENCLOVÁ, Adéla KLEINOVÁ, Vilém ŠTENCL. 
Vítání  dětí narozených v měsících říjen, listopad a prosinec 2010  se uskuteční v úno-
ru 2011.

Manželství uzavřeli: 
Pan  Milan KRÁLÍČEK z Moravičan  a  slečna Michaela ŠVESTKOVÁ z Moravičan . 

Výročí zlaté svatby v měsíci říjnu oslavili manželé POSPÍŠILOVI ze Žádlovic 
                                                                           a manželé THEIMROVI z Loštic.    
Jubilantům ještě jednou přejeme stálé zdraví a mnoho dalších společně prožitých dnů 
ve zdraví a spokojenosti.
Naše řady opustili: Anna PETROVÁ, Helena ŠMÍDOVÁ, Ladislav VYKYDAL, Vlasta ROZ-
SYPALOVÁ, Vincenc MUZIKANT, Vojtěch SMĚŠNÝ, Olga PROKEŠOVÁ, Josef VYROUBAL.  

Výstava 
„Čas vánoční - advent a Vánoce v lidových tradicích“
Výstavu pořádá Památník A. Kašpara v Lošticích, potrvá do 9. 1. 2011.
Otevírací doba o svátcích:  24. 12.  zavřeno 
 25. 12.  13. - 16. hod. 
 26. 12.  9. – 12., 13. – 16. hod. 
 28. 12.  9. – 12., 13. – 16. hod. 
 30. 12.  9. – 12., 13. – 16. hod
 31. a 1. 1.  zavřeno
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Vánoční bohoslužby 
církve československé husitské
Štědrý den 24. 12.  21.00  Loštice 
  Andělské troubení z věže
 22.30  Dubicko 
Boží hod vánoční 25. 12.   9.30 Bílá Lhota 13.30 Doubravice 15.00 Mohelnice 
Štěpán 26. 12.     8.00  Loštice   9.45  Dubicko 13.30  Zvole 
Silvestr 31. 12.   9.00  Dubicko 
Neděle 2. 1. 2011   8.00  Loštice   9.30 Veselí

Za všechny sestry a bratry z Husova sboru v Lošticích přeji lidem 
dobré vůle pokoj, jak v životě osobním, tak k společném. A děkuji 
vám všem za dary a veškerou pomoc.                                                    Farář Petr

VÁNOCE JSOU DAREM BOŽÍM
 Se štědrostí je to jednoduché - je pro každého. V podstatě není funkcí peněz, ale 
funkcí srdce. Co tedy vyžaduje VÁNOČNÍ ŠTĚDROST? Přemýšlení, co bližním udělá ra-
dost. Tradice předávání dárků o Vánocích má původ ve skutečnosti, že Bůh dal lidstvu 
svého Syna, Spasitele jako největší dar a udělal nám radost. Skrze něho máme vírou 
přístup k Otci, Stvořiteli, skrze něho máme světlo víry, která nás vede pozemským pu-
továním, dává sílu v nesnázích a otevírá po dobrem naplněném životě nikdy nekončící 
věčnost.
 Vážení a milí obyvatelé a přátelé Loštic!
 Bůh nám dopřál společně prožít v různých událostech rok 2010. V koloběhu času 
uplynulého jsme byli obdarováni lidmi příjemnými i méně příjemnými, událostmi ra-
dostnými i smutnými. Letos jsme naplnili mezi vámi 10 let společného života. Je to mo-
tivace k tomu, abychom z naší strany poděkovali za spolupráci, omluvili se za případná 
nedorozumění, které mohly být zaviněny lidskou křehkostí. Dovolím si za nás všechny 
z fary poděkovat za dobrou spolupráci jak s vedením města, kultury, tak s mnohými or-
ganizacemi, podnikateli i dalšími osobami. Do nového roku vám i vašim blízkým žeh-
náme a těšíme se na vše, co nám Boží prozřetelnost v roce 2011 nadělí! 

P. Pavel, P. Stanislav, P. Lubomír a fr. Josef

Program bohoslužeb o Vánočních svátcích
Chrám sv. Prokopa v Lošticích: 
24. 12. - 21.00 hod. 26. 12. - 9. 30 hod.
25. 12. - 9. 30 hod.  31. 12. - 17. 00 hod.   1. 1. - 9.30 hod.
Chrám sv. Jiří v Moravičanech: 
24. 12. - 20.00 hod. 31. 12. - 15.00 hod.
26. 12. - 8.00 hod.   1. 1. - 8.00 hod. 
25. 12. - 8.00 hod. 
kaple v Pavlově:                 26. 12. - 11. 00 hod.   02. 01. - 11.00 hod.
kaple v Paloníně:                25. 12. - 11. 00 hod.  01. 01. - 11.00 hod.
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 Hned na počátku září k nám zavítali zástupci zdravotní pojišťovny Metal Aliance 
se svým divadelním představením na téma „Jak si správně čistit zoubky.” Děti program 
velice zaujal a současně poučil. Velice zdařilou akcí se stal výlet do arboreta Bílá Lhota, 
spojený s prohlídkou vlakového nádraží v Mohelnici a s projížďkou vlakem. Ke konci 
měsíce září se děti ze všech oddělení za pomoci svých učitelek snažily vyrobit posta-
vičky z různých přírodnin a materiálů, kterými obohatily podzimní výstavu v kulturním 
domě.
 V říjnu jsme společně přivítali „Skřítka Podzima”, který na školní zahradě roztanco-
val všechny děti. Potom následovalo zdobení stromů dětmi z jednotlivých tříd.
 Aby byla zahrada připrave-
ná na zimní odpočinek, bylo ji 
třeba zbavit velkého množství 
spadaného listí. Proto jsme 
v sobotu 6. listopadu v dopo-
ledních hodinách uspořádali 
brigádu ve spolupráci s rodiči 
a dětmi. Sešlo se celkem asi 30 
pomocníků velkých i malých 
a byla radost na ně pohledět, 
s jakou chutí všichni pracova-
li. Během jedné hodiny byla 
nejen celá zahrada, ale také 
i okolí budovy školy krásně vy-

Nakouknutí do okénka mateřské školy
 Začal nám nový školní rok a s ním se nám podařilo uskutečnit mnoho zajímavých 
akcí pro naše děti.
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hrabané. Po práci následoval slíbený táborák s opékáním špekáčků a ochutnávka slad-
kých dobrot, které šikovné maminky napekly. Celá akce proběhla za příznivého počasí 
a všichni odcházeli domů s příjemným pocitem. Takto upravená zahrada už jenom čekala 
na svůj zimní odpočinek. Zavírání zahrady proběhlo na svatého Martina, spojeného Mar-
tinskou jízdou na bílých koních. Děti se se školní zahradou rozloučily podzimními básně-
mi a písněmi za doprovodu kytary. Nyní už budou jenom čekat na sníh a na to, jak si užijí 
různých her na zasněžené zahradě.                    Květoslava Kobzová

Několik informací z naší základní školy
 Školní rok 2010/2011 je již v plném proudu, prvňáčci si pomalu zvykli na nový re-
žim a loňští osmáci se zase plynule zařadili mezi veterány naší školy. 
 Dovolte mi několik malých ohlédnutí za událostmi 1. čtvrtletí.
 Základní škola v Lošticích se od roku 2009 podílí na realizaci projektu „Aktivní mo-
tivace žáků ZŠ = jistota pro budoucnost řemesel“, který je spolufi nancován Evropským 
sociálním fondem a státním rozpočtem České republiky. Projekt Otevři se dovednos-
tem se umístil na prvním místě v hlasování veřejnosti v šestém ročníku celostátní sou-
těže 32 projektů zaměřených na aktivity rozvoje lidských zdrojů s názvem: DOBRÁ 
RADA NAD ZLATO. Mottem tohoto ročníku soutěže je „Kreativitou k inovacím“. Soutěž 
každoročně vyhlašuje Národní vzdělávací fond, o.p.s., v návaznosti na Inspirační data-
banku pro rozvoj lidských zdrojů Topregion.cz. Partnery soutěže jsou organizace: Bri-
tish Council Česká republika, společnost ProCulture /Otevřená společnost, o.p.s., časo-
pis Andragogika – čtvrtletník pro rozvoj a vzdělávání dospělých a internetový portál 
INOVACE.CZ. Záštitu nad letošním ročníkem soutěže převzala paní Monica Pignal-Bata, 
předsedkyně správní rady Nadace Tomáše Bati a současně dcera Tomáše Bati.
 Je to již druhý úspěch v tomto projektu. V květnu 2010 byla oceněna aktivita v pro-
jektu a příkladná práce v propagaci a prezentaci řemeslných oborů předáním děkovné-
ho Certifi kátu od realizátora projektu. Další informace o činnosti naší školy v projektu 
naleznete na internetových stránkách www. otevrisedovednostem.cz.
 Dne 1. října 2010 zavítal do naší školy učitel prostějovského gymnázia a rodilý Ang-
ličan Simon Lillie, aby žáky 6.-9.ročníku seznámil se svou účastí v projektu zaměřeném 
na boj proti HIV a AIDS. Součástí jeho pomoci byl čtyřměsíční pobyt v Namibii, zemi, 
kde virus HIV a nemoc AIDS postihuje 23% populace. Žáci si během jeho vyprávění, 
které bylo proloženo velkým množstvím fotografi í, mohli také procvičit své znalosti an-
gličtiny, protože celá devadesátiminutová beseda byla vedena v tomto jazyce. Pro vět-
šinu z nich to byl velký zážitek a nová zkušenost.
 Žáci 1. stupně se dne 12. října v Olomouci zúčastnili krajské atletické soutěže Kinderi-
áda. Naši školu reprezentovali Veronika Komínková, Veronika Nováková, Eliška Faltusová, 
Vanesa Hoplíčková, Helena Němcová, Matouš Zatloukal, Rostislav Faltýnek, Tomáš Zed-
níček, Jan Komínek a Matěj Pur. Nejlepšího výsledku dosáhl Tomáš Zedníček v běhu na 
60 metrů, kde v konkurenci 32 škol získal 1. místo. Štafeta v běhu získala pěkné 12. místo. 
Děti si navíc vyzkoušely různé disciplíny, ve kterých získávaly sladké odměny.
 Naše škola spolupracuje s agenturou ARPOK (Agentura rozvojové a humanitární 
pomoci Olomouckého kraje), která pořádá mnoho výukových programů. Ty jsou zamě-
řeny na orientaci v současném problematickém a propojeném světě. Informují o glo-
bálních problémech a snaží se rozšířit všeobecný rozhled žáků 5. – 9. ročníku. Dne 19. 
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října 2010 proběhl v 9. třídách v rámci kampaně Česko proti chudobě výukový pro-
gram Začarovaný kruh chudoby. Žáci si během dvou vyučovacích hodin prostřednic-
tvím různých aktivit měli uvědomit komlexní problém chudoby, se kterým souvisí i dal-
ší globální problémy. V závěru získali řadu materiálů ( brožurky, letáčky, magnetky, aj.), 
které se této problematiky a možnosti pomoci týkají.
 Žáci 9. ročníku se dne 2.11.2010 zúčastnili exkurze ve fi rmě Siemens Elektromotory 
s.r.o. Součástí exkurze byla i návštěva Střední školy technické v Mohelnici. Firmou i ško-
lou žáky provedl Mgr. Petr Juřenčák ze SŠT v Mohelnici.
 A ještě jednou deváťáci. V rámci projektu Příběhy bezpráví organizovaného společ-
ností Člověk v tísni, do kterého je naše škola již třetím rokem zapojena, navštívili dne 
16.listopadu 2010 žáci 9.tříd mohelnické muzeum. Vedoucí muzea Mgr. Zbyněk Žou-
želka si pro ně přichystal projekci fi lmu a následnou besedu o politických procesech, 
jež postihly některé naše občany po komunistickém převratu v únoru roku 1948.
 Z projektů, do nichž je naše škola zapojena, musíme zmínit projekt Záložka do kni-
hy spojuje školy, který vyhlásila NPKK v Praze a Slovenská knižnica v Bratislavě a do nějž 
se přihlásili žáci 2.A a 2.B. Cílem projektu je navázání kontaktů mezi českými a sloven-
skými školami a podpora čtenářství. Naší škole byla přidělena slovenská malotřídka 
z obce Malinovo, ležící nedaleko Bratislavy.
 Ve čtvrtek 21. října 2010 se uskutečnil projektový den relizovaný pod stejným ná-
zvem. Nejprve bylo formou brainstormingu zjištěno, co vědí děti o Slovensku. Pak žáky 
navštívila paní G. Faltýnková, rodačka ze slovenské Brezy, která přečetla dětem ve slo-
venštině pohádku autorky Márii Jančové, Braček a sestrička (Na čučoriedkach). Pak si 
děti vyrobily záložky technikou zažehleného vosku.
 Naše škola také úzce spolupracuje s městskou knihovnou. Mnoho žáků se zapojilo do 
soutěže Nejzajímavější prázdninový zážitek. Žáci 5.A se zúčastnili dne 20. října 2010 be-
sedy v knihovně na téma regionální pověsti. Žáci 2.A a 2.B dne 3.listopadu 2010 navštívili 
knihovnu v rámci projektu Celé Česko čte dětem. Na programu byly Pohádky naruby.
 Mnoho akcí naši žáci absolvovali a sposta dalších, neméně zajímavých, je ještě 
čeká. O nich Vám napíšu zase v příštím vydání. Všechny čtenáře Hlasu Loštic zdraví
                   Mgr. Martina Špičková

Jak se točí Větrník
 Protože jsem od začátku nového školního roku změnila zaměstnání a pracuji v Pra-
ze, mohlo by se zdát, že dětský pěvecký sbor Větrník je ohrožen. Ale pozor, není tomu 
tak. Díky laskavosti ředitele Základní školy Loštice pana Mojmíra Mazala i mého nového 
zaměstnavatele mi bylo umožněno věnovat se každé pondělí v obvyklou dobu Větrníč-
ku i Větrníku. Přípravný sbor Větrníček má svou zkoušku – hodinu sborového zpěvu – 
v pondělí od 13:00 do 13:45 a k mé velké radosti se tam letos schází dvacítka šikovných 
dětí. Hned po Větrníčku má svou dvouhodinovou zkoušku (rovněž v rámci předmětu 
sborový zpěv) velký Větrník, který má letos dvacet pět členek a dva členy. Další zájemci 
o zpěv se mohou do obou sborů přihlásit kdykoliv v průběhu školního roku. Na klavír 
nás stále doprovází Hanka Šimková. 
 Všechny sborové děti, malé i velké, se připravují na Vánoční koncert, který proběh-
ne ve středu 22.12. od 18 hodin v kulturním domě. Jako host vystoupí osmičlenný loš-
tický komorní smíšený sbor, který jste měli možnost slyšet již v minulých letech zejmé-
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na na vánočních koncertech na schodech základní školy. V době, kdy budete číst Hlas 
Loštic, bude již mít Větrník pravděpodobně za sebou tradiční vystoupení na Loučenské 
vločce, tentokrát v prostorách rekonstruovaného zámeckého skleníku, který v Loučné 
proměnili na koncertní sál. 
 Do mé elektronické poštovní schránky již přicházejí pozvánky a přihlášky na tradič-
ní i netradiční sborové akce a soutěže, takže pokud to fi nance dovolí, budeme jezdit 
zpívat a reprezentovat tak školu i město Loštice. Na čtenáře Hlasu Loštic se těšíme již 
před Vánocemi.                  Mgr. Svatava Šimková

Od ledna příštího roku 
dochází ke změně ve složení redakce HlL. Vedení se ujímá Petr Fialek, StanislavVeselý zů-
stává členem redakční rady. Nová redakce se bude snažit, pokud to technické podmínky 
dovolí, na případný kritický článek, který bude zveřejněn, zajistit hned i odpověď kritizo-
vaného, i když v žádném případě z HL nechceme udělat diskuzní občasník. Od toho jsou 
veřejná zastupitelstva, aby si lidé své problémy vyříkali. Dovoluji si prohlásit, že je pouze 
na redakci, co bude zveřejněno a co ne. Od toho se to jmenuje redakce a od toho je „od-
povědný redaktor“, který si to případně zodpoví. Nezaměňujte prosím s cenzurou. Tyto 
debaty jsou už za námi. Využívám příležitosti a vyzývám i ostatní zájemce, kteří by se 
chtěli na práci redakce podílet. Před volbami několik politických subjektů deklarova-
lo, že chtějí zvýšit informovanost občanů města. Proto budu s netrpělivostí očekávat je-
jich podněty. Přispěvatelé mohou svoje příspěvky i fotografi e posílat na mailové adresy: 
losticehlas@centrum.cz / podatelna@mu-lostice.cz / vesely@kulturalostice.cz nebo 
předat i osobně.                                                                                Petr Fialek
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KULTURNÍ STÁNEK INFORMUJE
Tel., fax, 583 445 596, mob. 731 501 016, 

mail: vesely@kulturalostice.cz, www.kulturalostice.cz   
Upozornění!   KULTURNÍČEK – 1. pol. 2011 – vyjde po Vánočních svátkách !

       

ZIMNÍ KULTURNÍ NABÍDKA:
Neděle 12. prosince, 15. hod. 
 PŘEDVÁNOČNÍ SETKÁNÍ SE SENIORY 
 Předvánoční posezení se seniory s hudebním programem, občerstvením a bese-

dou s představiteli města. Vystoupí Žabičky z Mateřské školy Loštice, Divadelní 
ochotníci Loštice a dechová hudba Loštická Veselka. 

12. – 20. prosince, otevřena 12., 15., 17., 18., 19. a 20. prosince
 VÁNOČNÍ VÝSTAVA
 Výstava s vánoční tématikou, ukázka dekorací, ozdob a cukroví.

Neděle 19. prosince, 16. hod.      
  POJĎTE S NÁMI DO VÁNOC
 Vánoční koncert hudebního seskupení POHODÁŘŮ a PÍSKLAT 
 a country kapely KAMARÁDI

Středa 22. prosince, 18. hod. 
 VĚTRNÍK – vánoční koncert
Pondělí 27. prosince, 18. hod.
 III. POETICKÝ VEČER 
 Moderní poezie pedagoga Miroslava Demela, ukázka jeho nové tvorby.

Pátek 31. prosince, 20. hod., rezervace do 20. 12. – MKS, vstupné 150Kč
 SILVESTR 2010

Taneční silvestrovská noc, možnost konzumace vlastních pochutin. Hraje taneční 
kapela POHODA a country kapela KAMARÁDI, možná i programzajištěn pitný re-
žim, (v ceně šumivé víno, slané pečivo)

PŘIPRAVUJEME NA ROK 2011:
pátek 14. ledna, 20. hod. MĚSTSKÝ PLES
 hraje Mefi sto Mohelnice a Vacenovská cimbálovou
sobota 20. ledna, 20. hod. MAŠKARNÍ BÁL
neděle 21. ledna, 15. hod. DĚTSKÝ MAŠKARNÍ KARNEVAL
sobota 5. února, 20. hod. SOUSEDSKÝ BÁL
 hraje Loštická Veselka a Topolanka
sobota 19. února, 20. hod. RYBÁŘSKÝ PLES
sobota 26. února, 17. hod. PLES SENIORŮ
sobota 5. března, 20. hod. MDŽácký COUNTRY BÁL
sobota 12. března, 20. hod. RIFLOVÝ BÁL 
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příspěvky
Loštické děti vymalovaly podchod v Otrokovicích
 Velmi dobrou propagaci města Loštic provedly žákyně místní ZDŠ Zuzana Keslaro-
vá, Iva Kašparová a Veronika Bernardy v Otrokovicích. Vlastní iniciativou se spojily s ka-
marády z Troubelic a Olomouce a navrhly a realizovaly opravu a novou výmalbu Otro-
kovického podchodu pod železniční stanicí. 

 Zmíněný podchod byl vybudován v roce 2000 v rámci výstavby II. tranzitního želez-
ničního koridoru, aby zajistil bezpečný přístup cestujících na druhé nástupiště u druhé 
traťové koleje trati Břeclav – Přerov. O tři roky později byl prodloužen pod celým kolejiš-
těm. Denně tak podchod využívají tisíce občanů Otrokovic, místní části Kolonka i zaměst-
nanci přilehlých fi rem. Krátce po zprovoznění se podchod stal terčem sprejerů, takže pů-
sobil spíše odpudlivě. V roce 2006 se proto SDC Zlín ve spolupráci s městem Otrokovice 
rozhodla oslovit místní Základní uměleckou školu o výtvarné řešení podchodu tak, aby 
nevzhledné malůvky nahradily v nejexponovanější části barevné motivy, které by nedo-
volily vyniknout graffi  ti a sprejery odrazovalo. „Jako ústřední námět pro grafi ckou výzdo-
bu děti zvolily podmořský svět. Nad chátrajícími malbami i okolními výjevy sprejerů se 
zamyslely mladé výtvarkyně ze ZDŠ Loštice při návštěvě Otrokovic a navrhly rychlé řešení 
pod vedením pana Romana Peška z Olomouce. Provedly opravu a domalbu stávajícího 
tubusu podchodu a prostory výstupních schodišť pojaly logicky jako výstup z mořského 
světa na pevninu. A tak z vodstva postupně vystupujeme na souš, kde nás čeká poušť, 
tropická džungle, egyptská Sahara. Celá parta mladých nadšenců z Loštic a okolí věno-
vala opravám původní malby poškozené vlhkostí a tvorbě nového grafi ckého řešení vý-
stupního prostoru od února do srpna poctivých 15 víkendů. 
 V úterý 17. srpna 2010 přišli k podchodu dětem osobně poděkovat ředitel Správy 
dopravní cesty Zlín Ladislav Kašpar s náměstkem Ivanem Vránským, starostka Otroko-
vic Radoslava Matuzsková, Václav Hrubý, jednatel fi rmy VHH Thermont Troubelice, kte-
rá přispěla s organizací prací i částečnou dotací, a další zástupci tisku a televize.
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 „Dětem se podařilo vytvořit dílo, které bude každý den zpříjemňovat pohyb v pod-
chodu tisícům lidí. Je to věc, za kterou si zaslouží poděkování a já bych jim přála i do 
budoucna, aby jejich práce vždy přinášela radost nejen jim samotným, ale i širokému 
okruhu dalších osob,“ uvedla starostka Radoslava Matuszková. Děti pak pokračovaly 
v programu, který pro ně připravila SDC Zlín a odjely do Zlína kde si prohlédly známou 
Baťovu pracovnu ve výtahu výškové budovy - nynějšího krajského úřadu a navštívili 
i obuvnické muzeum ve Zlíně.
 Ještě jednou jim touto cestou děkujeme za poctivě provedenou práci a přejeme 
jim další výtvarné úspěchy.          Vedení SŽDC s.o.SDC Zlín

Jak se vede loštickým skautům
 Skautský rok už je v plném proudu, ale já bych se ještě přece jen vrátila do prázdni-
nového času, na Drozdovskou pilu, kde se uskutečnil letošní letní tábor loštických skau-
tů a roverů.
 Po několika letech putování po nejrůznějších, často zapůjčených tábořištích nové 
vedení střediska v čele s Davidem Faltusem a Hankou Šimkovou zajistilo pěkné tábo-
řiště v údolí potoka Březná. Jak jsem sama viděla z pozice táborové kuchařky, děti zde 
strávily krásných čtrnáct dní tak, jak to má na skautském táboře vypadat: od budová-
ní stanového městečka, kuchyně a dalších táborových staveb přes celotáborovou hru 
v duchu středověkého Japonska až po výpravy, hry, táborové ohně a noční hlídky. Řada 
dětí se dotkla hranice svých možností a schopností při plnění nejrůznějších zkoušek 
a všichni si ověřili, jak důležité a skvělé je být členem dobré party. To nejdůležitější však 
bylo držet se vyšších skautských principů a neustále se snažit na sobě pracovat, být 
lepšími. V tom děti podpořila i návštěva loštických oldskautů, především Honzy Sršně 
a Petra Fialka, a také třídenní pobyt bratra Edyho, předsedy odboru duchovní výchovy 
Junáka a člena metodické skupiny pro nový skautský program. Edy přijel s programem 
pro rovery a získal si nejen velké kluky, ale srdce všech dětí na táboře. 
 Tábořiště se všem natolik líbilo, že ihned po táboře vedení střediska učinilo všechny 
potřebné kroky k tomu, aby pozemek mohlo zakoupit a aby tak skončilo období nejis-
tot a řešení na poslední chvíli. Dobrá věc se podařila, byla uzavřena smlouva s majite-
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lem a loštické středisko se stalo novým vlastníkem kousku půdy v lese u potoka, místa, 
které už dnes má velkou cenu pro všechny, kteří zde prožili letošní tábor. Velký, největší 
dík patří panu Janu Konečnému, který loštické skauty velkoryse podpořil a na zakoupe-
ní tábořiště poskytl fi nanční prostředky. 
 S příchodem nového školního roku se v oddíle objevili dva aktivní nováčci - Andrea 
a Daniela. Co je však nejúžasnější, po náboru uskutečněném v září se u borové chaty po 
letech konečně vyrojily Světlušky. Je jich sedm a pod nadšeným vedením Terezky Tiché 
dělají první krůčky na své skautské stezce. Poněkud tristní je situace v oddílu vlčat, ře-
šení je v současné době jednou z priorit vedení střediska. 
 Bylo by možné vypočítávat hodiny, které skauti a roveři věnovali brigádám v Boro-
vé chatě, náboru nových členů, schůzkám a výpravám. Ta poslední se uskutečnila na ro-
mantický Nový hrad u Hanušovic. Posláním skautů a roverů je také služba druhým, a tak 
se děti báječně zhostily pořadatelské služby na výstavě fotografi í Údolí Třebůvky, kde 
celý týden vzorně zajišťovaly dozor a servis. V listopadu pak osmička odvážných pra-
covala v náročných podmínkách CHKO Litovelského 
Pomoraví. Pořádná hromada nejrůznějších odpadků 
byla ve spolupráci se Správou Chráněné krajinné ob-
lasti Litovelské Pomoraví odstraněna z přírody a děti 
navíc pomohly loštickému středisku vydělat několik 
tisíc korun na činnost a vybavení. 
 To je skutečně potřeba, neboť v čase částečné-
ho bezvládí (po odchodu Petra Fialka v roce 2005), 
v době, kdy do skautské chaty chodil kdekdo a zaja-
kýmkoliv účelem, se majetek střediska záhadně po-
ztrácel a zbylo z něj skutečně jen žalostné torzo. Ma-
jetkové poměry se nyní snaží dát nová středisková 
rada a revizní komise dohromady. 
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 O obrodě loštického střediska svědčí nejen vzdělávání nynějšího vedení, tj. ab-
solvování Jesenické lesní školy a vykonání vůdcovské zkoušky, ale také skautský zá-
chranářský kurz, kterým prochází David Faltus, či čekatelský kurz absolvovaný Radkem 
Štenclem a Pavlem Horákem. Další bratři a sestry se připravují na zdravotnické či na 
rádcovské kurzy, roveři zavítají na začátku prosince na celorepublikové roverské setká-
ní Miquik do Prahy a v květnu na největší setkání roverů, které se uskutečňuje jednou 
za dva roky, a proto se jmenuje příznačně Obrok. Ten nejbližší prožijí roveři v Blansku 
a okolí. 
 Nyní se členové loštického skautského střediska připravují na vánoční setkání v Bo-
rové chatě a je před nimi řada dalších krásných schůzek a akcí. Nepochybuji proto, že 
o nich nečtete v Hlasu Loštic naposled.      Svatava Šimková

Skončili jsme, jasná zpráva
 Nebojte se ani se netěšte, nepůjdeme na koncert 
Olympiku. Na rozdíl od Petra Jandy vám také přinášíme 
zprávu dobrou. Občanské sdružení Údolí Třebůvky do-
končilo svůj druhý projekt nazvaný Niva Třebůvky. Fi-
nančně jej podpořila Nadace OKD a kromě našeho občanského sdružení se na realizaci 
podílelo několik renomovaných přírodovědců. 
 Ale popořádku: První projekt Třebůvka pro život měl občany informovat o tom, kte-
rá vodní díla naše krásné údolí ohrožují. Díky odborné studii Mgr. Lukáše Krejčího Ph.D. 
z Masarykovy univerzity v Brně jsme si potvrdili, že přírodě blízký úsek řeky od Vranové 
Lhoty po Loštice je tím nejlepším protipovodňovým opatřením.
 Zásluhou druhého projektu se členům občanského sdružení a veřejnosti vůbec do-
stává poprvé do rukou řada dalších argumentů, proč je třeba údolí zachovat, neničit je, 
ale naopak usilovat o zlepšování stavu nivy Třebůvky. 
 Dvě práce, Mapování bobřího osídlení v údolí Třebůvky a Biologické posouzení 
hodnoty území údolí Třebůvky, které jsou výstupem druhého projektu, upozorňují na 
to, co je v lokalitě mezi Vranovou Lhotou a Lošticemi obzvlášť cenné.
 Mgr. Jaroslav Maloň z Univerzity Palackého je autorem výzkumu mapujícího oblast, 
o které dosud nebyly známy žádné informace z hlediska bobřího osídlení. Je třeba říci, 
že ač nás bobr někdy může rozčilovat tím, že „ničí“ stromy a staví hráze, patří mezi naše 
silně ohrožené druhy a je zákonem přísně chráněn on i biotopy, kde žije. Z omylu je 
nutné vyvést mnohé „znalce“ přírody, kteří jsou dodnes přesvědčeni, že bobr loví ryby 
a tím škodí našim rybářům. Takže si budeme všichni pamatovat, že bobr je býložravec, 
nejvíce mu chutnají mladé větve stromků a rád si pochutná třeba na kukuřici. Teď ale 
zpátky k našemu bobřímu výzkumu. Jak vlastně probíhal? Na začátku jara za poměr-
ně nepříznivého počasí se uskutečnilo za pomoci GPS zimní mapování veškeré aktivi-
ty bobrů ve sledované oblasti. Do připravených archů byla zanesena všechna zjištěná 
data o poloze a charakteristice pobytových známek. Tato data byla posléze převedena 
do GIS prostředí a zpracována statistickými a pravděpodobnostními metodami. Mezi 
pobytové značky patří například okusy, chodníky a skluzy, stopy, obydlí, projevy sta-
vební aktivity či bobří jídelny. Ke zjišťování pachových stop a aktivních nor byl využit 
speciálně vycvičený pes Ben. 
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 A jak „bobří“ výzkum u Třebůvky dopadl? Celkem bylo vyhodnoceno 78 lokací po-
bytových známek. Byla nalezena dvě bobří teritoria. První je dlouhé 2559 m a je obý-
váno úplnou rodinou. Druhé je podstatně kratší (564 m) a je pravděpodobné, že se zde 
nachází pouze jeden až dva jedinci. Může zde dožívat starý, již se nerozmnožující pár či 
pouze jeden z páru, kde již druhý uhynul. V obou teritoriích slouží za obydlí bobrů nory. 
Z mapování vyplynulo, že složení porostů nenahrává přílišnému rozšíření bobří popu-
lace, ale typ břehů, rychlost proudu či typ okolní krajiny jsou pro bobry velmi vhodné. 
Údolí Třebůvky bude mít pro bobry vždy význam jako místo bez rušivých vlivů. V po-
slední době se objevuje stále více případů pytláctví (např. i v CHKO Litovelské Pomo-
raví), takže místo, jako je údolí Třebůvky, se v budoucnu možná stane základem udrži-
telné populace bobra u nás, vzhledem k minimu střetů s lidmi. A dodejme, že výskyt 
bobra je indikátorem klidu a zdravého životního prostředí také pro nás, lidi.
 Pojďme nyní k druhému výzkumu, jehož výsledkem je biologické hodnocení lokali-
ty. Garantem výzkumu se stal Mgr. Radim Kočvara, znalec akreditovaný ministerstvem 
životního prostředí. Průzkum probíhal v květnu až září roku 2010 a jeho cílem bylo kro-
mě zjištění biologického významu upozornit také na dopad případných záměrů reali-
zace vodních staveb na toku Třebůvky, a to zejména na zvláště chráněné druhy rostlin 
a živočichů. Kromě výskytu chráněných rostlin lilie zlatohlavé či sněženky podsněžníku 
byl zjištěn výskyt některých vzácných živočichů, z nichž mnozí jsou uvedeni v aktuální 
Červené knize ČR. Jsou to například motýli modrásek bahenní a ohniváček černočerný, 
batolec červený, otakárek fenyklový, otakárek ovocný či bělopásek topolový. Z dalších 
příslušníků hmyzí říše jsou to pačmelák skalní, majka fi alová, střevlík Scheidlerův, zla-
tohlávek tmavý, svižník polní a další a další. Z ochranářsky významných druhů jsou to 
pak ryby (mník jednovousý, vranka, střevle potoční, ouklejka pruhovaná), mloci (mlok 
skvrnitý, čolek obecný), žáby (ropucha obecná, skokan hnědý, skokan zelený, ropucha 
zelená, rosnička zelená, skokan štíhlý), šupinatí (ještěrka obecná, ještěrka živorodá, sle-
pýš křehký, užovka obojková, zmije obecná). Z obyvatel ptačí říše stojí za zmínku čáp 
bílý a čáp černý, z dravců pak ostříž lesní, jestřáb lesní, krahujec obecný a včelojed lesní. 
Cenným je pozorování vodouše kropenatého a výskyt výra velkého. Údolí Třebůvky je 
poměrně významným hnízdištěm dnes již vzácného ledňáčka říčního. Z pěvců je třeba 
uvést skorce vodního, ťuhýka šedého, krkavce velkého, bramborníčky a lejsky. V údolí 
Třebůvky a blízkém okolí bylo zaznamenáno třináct druhů netopýrů – vrápenec malý, a 
netopýři vousatý, brvitý, velkoduchý, velký, vodní, večerní, rezavý, hvízdavý, nejmenší, 
černý a ušatý. Kromě bobra uváděného výše je třeba zmínit dalšího vzácného obyvate-

le, vydru říční. 
Projekt neměl jen čistě odborný charakter, ale jeho 
součástí byla i propagační a osvětová část. S krásami 
údolí se mohli občané Loštic seznámit alespoň na foto-
grafi ích, a to na výstavě, kterou díky laskavosti vedení 
MěKS uspořádalo v září v přísálí kulturního domu Ob-
čanské sdružení Údolí Třebůvky a pořadatelské služby 
se ochotně a skvěle ujali skauti z oddílu Lesní rytíři. Vý-
stava byla zahájena vernisáží s promítáním dokumen-
tu o protipovodňové úloze přírodě blízkých vodních 
toků a o nebezpečí jejich regulace v krajině. Fotogra-
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fi e, jejich autory jsou členové a přátelé občanského sdružení, zhlédlo téměř 300 ná-
vštěvníků.
 A jaký je závěr? Realizace vodních děl v údolí Třebůvky by významným způsobem 
negativně pozměnila charakter lokality. Zmírnění povodňových vln lze řešit biologic-
ky a krajinářsky vhodnějšími opatřeními. Je to hlavně umožnění rozlivu vody a převod 
polních kultur na trvalé travní porosty (to se týká zejména území od soutoku Jevíčky a 
Třebůvky po Vranovou Lhotu). Tak by došlo ke zvýšení schopnosti krajiny pojímat a za-
držovat vodu a ke zmírnění povodňových vln. Takové úpravy by měly příznivý vliv na 
všechny živočišné a rostlinné druhy. Je tedy dobře, že se objevují první zprávy o tom, že 
Třebůvka by se mohla stát příkladem revitalizovaného a renaturalizovaného vodního 
toku. Nejvíce však stále hrozí kanál D-O-L, jehož realizace by byla pro naši vlast nesmír-
nou ekologickou katastrofou.
 Nakonec si ještě neodpustím jednu poznámku. Každou povodňovou vlnu přichá-
zející z horního toku Třebůvky může značně ovlivnit plánovaná stavba rybníka nad Loš-
ticemi. V této lokalitě je již z jedné strany niva zastavěna hřištěm a koupalištěm. Nyní 
má na protější straně údajně vzniknout chovný rybník. Pokud rybáři nechtějí při velké 
vodě lovit kapry po celých Lošticích, bude zřejmě nutné vybudovat hráze. Tím se zde 
ovšem zabrání rozlivu části povodňových vod a o to rychleji voda „vlítne“ do města. Při-
tom to, že se povodňová vlna v těchto místech nad Lošticemi může skutečně spolehli-
vě rozlévat, jsme viděli naposledy letos na jaře. Kde potom zůstal selský rozum?

 Mgr. Svatava Šimková,  Občanské sdružení Údolí Třebůvky

Radostné a veselé Vánoce, šťastný nový rok, něžné pohlazení, 
líbezný úsměv a moře sladkých polibků všem spoluobčanům 
a čtenářům Hlasu Loštic ze srdce přeje     Stanislav Geppert

Kardinál červený, neboli virginský slavík.
 Bylo mě tehdá asi pět roků,byl jsem se svým dědou na výstavě exotického ptactva. 
Nejvíce mě zaujal celočervený pták, který nádherně zpíval. Že jsem už pořád kreslíval, 
samozřejmě jsem ho několikrát namaloval.
 Letos se mě konečně podařilo zaletět za Velikou louži /navštívil jsem svého bratra 
a švagrovou v USA/, toulal jsem se rozlehlou lesnatou krajinou ve státu Maryland, kon-
krétně územím SENEKA park. Jsou to stovky hektarů lesů s potoky jezírky a divočinou, 
kde nemůže zasahovat člověk. Zvěř tam není plachá, jeleny, zajíce, bažanty, husy, ber-
nešky, různé dravce včetně orlů se vidí bez problému. Konečně už asi třetí den mého 
pobytu spatřuji mého vytouženého kardinála. U potoka jich poletovalo několik a hezky 
zpívali. Velikostí je kardinál asi jako náš kos, samci jsou celí hustě purpurově červení,/
Červená opravdu září./ oko je černé a černé je lemování kolem kořenu zobáku. Na hla-
vičce má chocholku, asi jako u nás v zimě migrující brkoslav severní. Samičky kardinálů 
jsou červené pouze na chocholce hlavy, na křídlech a ocasních pírkách. Tělo je vybar-
veno okrově až hnědé.
 Tento pták žije od teplejších částí Spojených států, až do jižního Mexika v několi-
ka barevných variantách a rasách. Kardinálové se zdržují nejraději poblíž vodních toků, 
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zalétají do zahrad a městských parků. Žijí v párech,po vyhnízdění 
se shlukují do skupinek a toulají se krajinou, živí se semeny, travi-
nou,ovocem a hmyzí potravou. Mají v hrdle nádherný zpěv, kte-
rý je slyšet i za měsíčních nocí. Proto se mu ne nadarmo říká vir-
ginský slavík. U nás je chován ve volierách, snáší celkem dobře i 
zimu,musí být však chráněn před studeným větrem. Nejkrásnější 
však je, pokud ho vidíte v krásné americké krajině. 

 Text a ilustrace Pavel A.Taťoun

Kalendář 2011 ZVĚROKROUŽENÍ s obrazy P. A.Taťouna bude ke 
koupení v knihovně, na Betlému u J. Beneše a na hotelu COUFAL

Vzpomínka na Doc. Miloslava Hynšta
 Smuteční oznámení, že 1. listopadu 2010 nečekaně ze-
mřel v nedožitých 89 letech Doc. Miloslav Hynšt, mně připo-
menulo, že odešel na věčnost zakladatel Junáka v Lošticích. 
Jako student v roce 1935 vytvořil kolem sebe kolektiv, z kte-
rého postupně vznikl skautský oddíl a postupně středisko. Za 
dobu působení - tedy 75 let získalo středisko řadu ocenění, 
ale hlavně zásluhu na dobrém zázemí pro mládež.
Na Miloše nevzpomínáme jenom na bratra skauta, ale též na 
mimořádného občana Loštic, který má valké zásluhy na kul-
tuře, literální činnosti, ale i divadelní tvorbě. Budeme vzpomínat s láskou a vděčností. 

 Za loštické skauty Jan Sršeň

KOMINICTVÍ
Vojtěch Kalabis

Palonín 123, tel. 732 234 944

provádí revize komínů

Poděkování
Redakce Hlasu Loštic touto cestou děkuje Klubu českých turistů, odboru Loštice 
za roznášku letošního vydání Hlasu Loštic, kterou prováděli v době svého osob-
ního volna a bez nároku na odměnu. Za to jim patří jak uznání, tak i velké podě-
kování.             Stanislav Veselý
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Rubrika otázek a odpovědí
Pro zpestření obsahu Hlasu Loštic jsme se rozhodli zavést  rubriku otázek a od-
povědí k aktuálnímu dění ve městě. K prvnímu rozhovoru jsme pozvali starono-
vého starostu města PhDr Ctirada Lolka, aby nám odpověděl na otázky, které nás 
zajímají.  
Otázka: 
Jak  se stalo za posledních 20 let tradicí, vždy kolem voleb do místního zastupitel-
stva vzniknou v našem poklidném městě různé rozmíšky a konfl iktní situace, do 
kterých se začnou zapojovat různé skupiny občanů, snažící se získat podíl na roz-
hodování ve města. Jak tuto situaci hodnotíte v tomto roce?
Odpověď:
Je naprosto správné, že i v tak malých městečkách a obcích soupeří o možnost podí-
let se na vedení obce jednotliví občané a skupiny. Je ovšem důležité, aby občané roz-
poznali, zda se jedná o skutečný záměr rozvíjet město nebo jen o vyřizování osobních 
účtů a ziskuchtivých osobních ambicí. 
Otázka: 
Myslíte, že i v případě Loštic byl někdo, kdo kladl své ambice na větší váhu než 
rozvoj města?
Odpověď:
Nechci být konkrétní,  ale některé věci, které se ve městě odehrávaly, jsou velmi zajíma-
vé a v jiných místech neobvyklé.
Otázka:
Co myslíte těmi neobvyklými věcmi?
Odpověď:
Na začátku prázdnin se ve výloze prodejny „květinky“, kterou neoprávněně užívá ná-
jemnice a technicky obsluhuje její manžel, začaly objevovat různé hanlivé znevažující 
plakáty a vulgární karikatury různých  představitelů města.  
Celou věc jsem  já, i mnozí obyvatelé, posuzovali zpočátku jako individuelní aktivitu 
manžela nájemnice prodejny květinky, občana města Mohelnice, mstícího se za výpo-
věď z nájmu. Skutečnost byla úplně jiná.
Pan „nájemce“ byl jen zprostředkovatel a vyvěšovatel „uměleckých dílek a textů“. Za 
celou kampaní stála určitá politická skupina a výloha jí sloužila jako vývěsní skříň pro 
předvolební kampaň. Uvědomili jsme si to v okamžiku, kdy dva dny před volbami, byly 
výlohy vyčištěny a „umělecká“ díla odstraněna. Někdo, kdo dobře znal volební zákon a 
měl strach ze zpochybnění výsledků voleb do zastupitelstva pro porušení volebního 
zákona (dva dny před volbami nesmí být reklama pro konkrétní politickou stranu), ne-
chal výklady vyčistit.
V tento okamžik jsme si teprve uvědomili, že autor není zřejmě ten kdo to vyvěsuje, ale 
někdo jiný,  což dokázaly ještě další okolnosti.
1. „Nájemce“ za uplynulý rok poslal snad několik desítek stížností a udání na policii a 
různé instituce, která jsou vždy psaná na klasickém psacím stroji. Autor, v době výpo-
četní techniky, zřejmě neumí pracovat s počítačem . 
 2. Většina karikatur pocházela od jednoho autora a byla již zveřejněna v Mohelnicku  
před třemi lety.  
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3. Mezi jinými byl zveřejněn i doslovný přepis pořízený tajně jedním občanem z jedná-
ní o podobě Hlasu Loštic na schůzce kolen roku 2005. Přepis byl psán na počítači a byl 
dodán v rámci předvolební kampaně na vyvěšení na výkladní skříň. 
4. Velkými písmeny vytištěný „citát“ pana Fialka, kde říká, jaký by měl být starosta. 
V tomto případě šlo o pouhou polovinu výroku pana Fialka s tím, že tento výrok sice 
pronesl – celý, ale ve společnosti lidí, kde pan vyvěšovatel ani náhodou nebyl, což zase 
dokazuje, že za tím stáli i jiní občané spřáteleni s vyvěšovatelem.    
5. O tom, že materiály pro vyvěšení do výlohy byly předávány téměř konspiračním způ-
sobem, prostrkovány pod vchodovými dveřmi do prodejny, mohou své říci občané, 
kteří v domě žijí. 
Bylo by možno hovořit i o řadě dalších faktů, které vedou ke konkrétním osobám, které 
se autorsky podílely na velké reklamní vývěsce. 
Dalším zajímavým fenoménem, který může mít souvislosti s osobní nevraživostí vůči 
mé osobě,  ale i vedení města a pracovníkům úřadu, jsou naplněné bílé igelitové taš-
ky, které se začaly objevovat zavěšené na zpětných zrcátkách osobního auta patřícímu 
městu, klice radnice, odpadovém koši před radnicí, na kašně, přibližně ve stejné době, 
kdy  začaly být zveřejňovány „moudrosti“ ve výloze květinky. Problém není igelitová 
taška, ale její obsah. Ten vždy tvoří lidské výkaly v pokročilém stavu  a v značném obje-
mu. Poslední museli pracovníci městského úřadu odstraňovat  z kliky městského úřadu 
den před volbami a ze „Svatopluka“ po volbách. Těžko říci, zda se jedná o psychicky na-
rušeného jedince nebo nenávist dostoupila na takovou úroveň, že ji autoři dávají naje-
vo výše uváděnými prostředky.
 Že  někomu vadí určití lidé a nemohou k nim najít vztah, to chápu. Že někdo ničí 
majetek města, ano, bohužel najdou se i takoví. Ale proč musí někdo polámat nově za-
sazené lípy na náměstí, jeden strom před volbami a druhý po volbách, to nemohu po-
chopit. Máme to brát jako varování (zlomená tužka) nebo jen obyčejný vandalizmus?  
Těžko se na to nachází odpověď. 
 Děkuji                   SV



Dokumenty, zápisy . . .
Zestručněné výtahy ze zápisů zasedání rady města a veřejných zase-
dání zastupitelstva (celé znění si můžete stáhnout z webových stránek 
města - www.mu-lostice.cz nebo nahlédnout na městském úřadě). 
Poměr hlasování je uváděn takto: PRO:PROTI:ZDRŽEL SE

Zápis a usnesení č. 1 ze zasedání Rady města dne 22. 11. 2010
Přítomni: PhDr. C. Lolek, Mgr. L. Faltus, V. Heidenreich, B. Till, S. Veselý
3.  RM se seznámila s Výroční zprávou o činnosti Základní školy Loštice za období 2009/2010              
a s Výroční zprávou o poskytování informací podle zákona č. 106/1999Sb. o svobodném pří-
stupu k informacím. Po projednání schválila RM poměrem hlasů 5:0:0 Usnesení 1/3: RM bere 
na vědomí Výroční zprávu o činnosti Základní školy Loštice za období 2009/2010 a Vý-
roční zprávu o poskytování informací podle zákona č. 106/1999Sb. o svobodném přístu-
pu k informacím, dle přílohy.
4.  RM se seznámila s dokumentem „ Příkaz k úhradě nákladů exekuce“ oprávněného Měs-
ta Loštice proti povinnému Bohumila Juřičková. Po projednání schválila RM poměrem hlasů 
5:0:0 Usnesení 1/4: RM bere na vědomí obsah dokumentu „Příkaz k úhradě nákladů exe-
kuce“ oprávněného Města Loštice proti povinné Bohumile Juřičkové a ukládá starostovi 
postupovat podle zákona.
5.  RM se seznámila  s Výroční zprávou o činnosti ZUŠ A.Kašpara za období 2009/2010 a s vlast-
ním hodnocením ZUŠ A.Kašpara za období 2007/2008, 2008/2009, 2009/2010.  Po projedná-
ní schválila RM poměrem hlasů 5:0:0 Usnesení 1/5: RM bere na vědomí Výroční zprávu o 
činnosti ZUŠ A.Kašpara za období 2009/2010 a Vlastní hodnocení za období 2007/2008, 
2008/2009, 2009/2010, dle příloh.
8.  RM projednala personální záležitosti MěÚ. Po projednání schválila RM poměrem hlasů 5:0:0 
Usnesení 1/8: RM vyhlašuje výběrové řízení na obsazení pozice - kumulovaná funkce re-
ferent úseku investic, správy a údržby města na dobu určitou (od 1.1. 2011 po dobu trvá-
ní projektu „Zlepšení kvality vod horního povodí řeky Moravy – II.fáze“), dle přílohy.  
9.  RM se seznámila s výsledky  hospodařením města k 31.10.2010. Po projednání RM schváli-
la poměrem hlasů 5:0:0 Usnesení 1/9: RM schvaluje hospodaření města  k 31.10. 2010.
11.  RM se seznámila s „Uznáním závazku“ p. Kateřiny Kozičkové a Tomáše Kozičky, bytem Pa-
lackého 58, Loštice, který se týká dluhu na půjčce z FRB. Po projednání RM schválila poměrem 
hlasů 5:0:0 Usnesení 1/11: RM doporučuje ZM souhlasit s návrhem manželů Kozičkových, 
bytem Palackého 58, Loštice, aby dluh vzniklý na půjčce z FRB ve výši 173.921,- Kč byl 
splácen v měsíčních splátkách po 4.500,- Kč, dle splátkového kalendáře, (viz příloha) za 
podmínek, že v případě 1. nesplacené částky, podá město návrh k soudní exekuci.
12.  RM projednala návrh Rozpočtového provizoria na rok 2011. Po projednání schválila po-
měrem hlasů 5:0:0Usnesení 1/12: RM doporučuje ZM schválit Rozpočtové provizorium na 
rok 2011.
13.  RM projednala návrh Rozpočtových pravidel na rok 2011. Po projednání schválila pomě-
rem 5:0:0 Usnesení 1/13: RM doporučuje ZM schválit Rozpočtová pravidla na rok 2011.
15.  RM projednala žádost Charity Zábřeh o příspěvek na poskytované služby pro město Lošti-
ce v částce 23.000 Kč (dofi nancování, v roce 2010 již byla zaslána částka 20 000, Kč). o projed-
nání RM schválila poměrem hlasů 5:0:0  Usnesení 1/15: RM doporučuje ZM schválit dopla-
tek k příspěvku Charitě Zábřeh ve výši 3 000 Kč.



22.  RM projednala dodatek č. 5 ke smlouvě o nájmu lesních pozemků, který předložila  – Loš-
tická lesní s. r. o. 
  čl. III – výše nájemného – doplnit bod e/ ostatní ustanovení týkající se splatnosti nájemné-
ho a uplatnění DPH v platné výši ke dni splátek uvedené v dodatku č. 4 a další ujednání dodat-
ků č. 3, 2, 1 a smlouvy zůstávají i nadále v platnosti. - viz přílohy  - dodatek č. 4 a část smlouvy
Po projednání RM schválila poměrem hlasů 5:0:0  Usnesení 1/22: RM schvaluje dodatek č. 5 
ke smlouvě o nájmu lesních pozemků, který předložila  – Loštická lesní s. r. o. s tím, že se 
doplní v článku III bod e / ostatní ustanovení týkající se splatnosti nájemného a uplatně-
ní DPH v platné výši ke dni splátek uvedené v dodatku č. 4 a další ujednání dodatků č. 3, 
2, 1 a smlouvy zůstávají i nadále v platnosti. 
23.  RM projednala žádost Loštické lesní s. r. o. o poskytnutí ručení za úvěr Loštické lesní, s. r. 
o. příp. zajištění bankovní garance – viz příloha. Po projednání RM schválila poměrem hlasů 
5:0:0 toto  Usnesení 1/23: RM schvaluje, projednání celé záležitosti týkající se bankovní 
garance příp. ručení úvěru na příštím jednání RM – po projednání s právníkem 
25.  RM projednala předložený návrh nařízení obce  č. 1/2010, kterým se stanoví rozsah, způ-
sob a lhůty odstraňování závad ve schůdnosti místních komunikací, chodníků a vymezení úse-
ků místních komunikací a chodníků, na kterých se nezajišťuje sjízdnost a schůdnost odstraňo-
váním sněhu a náledí na území města Loštice, Vlčice a Žádlovice pro zimní období 2010/2011. 
Po projednání RM schválila poměrem hlasů 5 : 0 : 0   toto  usnesení:
Usnesení 1/25: RM schvaluje nařízení obce  č. 1/2010 , kterým se stanoví rozsah, způsob 
a lhůty odstraňování závad ve schůdnosti místních komunikací, chodníků a vymezení 
úseků místních komunikací a chodníků, na kterých se nezajišťuje sjízdnost a schůdnost 
odstraňováním sněhu a náledí na území města Loštice, Vlčice a Žádlovice pro zimní ob-
dobí 2010/2011. RM schvaluje Příkaz č. 4 k zabezpečení zimní údržby MK na období 
2010/2011.
26. RM projednala zahájení investiční akce – „Snižování energetické náročnosti budov – Ma-
teřská škola a knihovna“ spočívající v zateplení budovy a výměny oken. Po projednání RM 
schválila poměrem hlasů 5:0:0 Usnesení 1/26: RM schvaluje zahájení akce „Snižování ener-
getické náročnosti budov – Mateřská škola a knihovna“ v březnu 2011 a doporučí ZM 
zahájení výše uvedené investiční akce schválit.
RM schválila poměrem hlasů 5:0:0 toto  usnesení:
Usnesení 1/28: RM schvaluje přijetí úvěru od SFŽP ve výši 455.459 Kč na zajištění vlast-
ního fi nančního podílu města Loštice a doporučí ZM přijetí úvěru schválit.
27. RM projednala nutnost zajištění částečné rekonstrukce veřejného osvětlení v části ulice 
Olomoucká – od prodejny hospodářských potřeb po budovu ZLKL, a to ještě v letošním roce 
v návaznosti na pokládku NN vedení do země, zajišťuje fi rma  ČEZ Distribuce, a. s.  Nabídku na 
provedení částečné rekonstrukce veřejného osvětlení v dotčeném úseku podá fi rma MSEM, a. 
s., Collo Louky 126, Frýdek-Místek – sekce  Přerov. Po projednání RM schválila poměrem hlasů 
5:0:0 Usnesení 1/29: RM schvaluje provedení částečné rekonstrukce veřejného osvětle-
ní v části ulice Olomoucká, a to v roce 2010  fi rmou MSEM, a. s., Collo Louky 126, Frýdek 
Místek – sekce  Přerov.
Po projednání RM schválila poměrem hlasů 5:0:0 toto  usnesení:
Usnesení 1/30: RM schvaluje odkoupení stávajících sloupů el. vedení od fi rmy ČEZ Dis-
tribuce, a. s. pro potřeby rekonstrukce veřejného osvětlení v části ulice Olomoucká, a to 
v počtu 6 ks za celkovou částku cca 12.000 Kč
28. RM projednala požadavek fi rmy ATRIS, s. r. o. Ostrava, která zajišťuje PD pro rekonstruk-
ce panelového domu čp. 687/4 o vyjádření k záboru veřejného prostranství okolo obytného 



domu z důvodu stavby lešení a žádost o vyjádření k PD. Po projednání RM schválila poměrem 
hlasů 5:0:0  toto  usnesení:
Po projednání RM schválila poměrem hlasů 5:0:0 
Usnesení 1/32: RM doporučuje ZM revokovat  usnesení č. 96/1996 a zveřejnit záměr na 
odprodej pozemků p. č. 203/1, p. č. 208, p. č. 210 – vše v k. ú. Žádlovice s tím, že ZM roz-
hodne o výši ceny za uvedené pozemky.
29. RM projednala nabídku Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových na odkoupe-
ní pozemku p. č. 633 v k. ú. Loštice – lokalita Malé Náměstí. Na tomto pozemku je umístěna bu-
dova č. p. 36, která je ve vlastnictví Města Loštice. Pozemek hodlá Úřad pro zastupování státu 
ve věcech majetkových odprodat za částku 73.000 Kč. Pozn. budova je pronajata ČZS Loštice /
moštárna/. Jedná se o pozemek o výměře 267 m2. Po projednání RM schválila poměrem hlasů 
5.0:0  Usnesení 1/33: RM schvaluje a doporučuje ZM  odkoupení pozemku p. č. 633 v k. ú. 
Loštice – lokalita Malé Náměstí a ukládá starostovi jednat ve věci úpravy ceny.
31.  RM projednala žádost České spořitelny, a.s. na prodloužení nájemní smlouvy na pronájem 
nebytového prostoru v budově č.p. 66, Loštice, Nám. Míru. V nebytových prostorách je umís-
těn bankomat. Po projednání RM schválila poměrem hlasů 5:0:0 Usnesení 1/35: RM schvalu-
je prodloužení doby nájmu nebytových prostor pro ATM České spořitelny, a. s., a to od 
1. 10. 2011 do 31. 12. 2016. Podmínky pronájmu nebytového prostoru zůstávají zacho-
vány. Město Loštice si pouze vyhrazuje právo změny výše nájemného dle vývoje tržního 
nájemného.
32. RM projednala dvě žádosti o odkoupení části pozemku p. č. 1940 a části pozemku p. č. 1949 
– vše v k. ú. Loštice – lokalita – pod zahrádkářskou osadou. Žádost o odkoupení části výše uve-
dených pozemků podal ČZS Loštice – Barborka a p. St. Navrátil. Po projednání RM schválila po-
měrem hlasů 5:0:0 Usnesení 1/36: RM schvaluje a doporučuje ZM  odprodej části pozem-
ku p. č. 1940 a části pozemku p. č. 1949 ČZS Loštice – Barborka z důvodu, že na pozemku 
se nachází technické zařízení, které zásobuje vodou zahrádkářskou osadu. 
33. RM projednala odkoupení pozemku p. č. 1896/80 – vým. 88 m2  a p. č. 1896/79 – vým. 61 
m2 /lokalita – Na Výsluní/  v rámci zajištění pěší cesty pro nové pozemky – dle zpracované 
územní studie. Po projednání RM schválila poměrem hlasů 5:0:  Usnesení 1/37: RM souhlasí 
s odkoupením částí pozemku p. č. 1896/69 – nové p. č. 1896/80  – vým. 88 m2  a nové p. 
č.  1896/79 – vým. 61 m2 v rámci zajištění pěší cesty pro nové pozemky – dle zpracova-
né územní studie a doporučuje ZM ke schválení a ukládá starostovi jednat ve věci kupní 
ceny s majitelem pozemku.
36.  RM projednala vyrozumění o šetření z ministerstva vnitra, které bylo zahájeno na základě
žádosti paní Kašparové, Zábřeh. Po projednání RM schválila poměrem hlasů 5:0:0 Usnesení 
1/40: RM bere vyrozumění o šetření na vědomí.
39.  RM projednala předložené návrhy zastupitelů k výkonu funkce sezdávajícího.  Po projed-
nání RM schválila poměrem hlasů 5:0:0 Usnesení 1/45: RM schvaluje paní Mgr. Helenu Kop-
povou a pana Mgr. Lubomíra Faltuse k výkonu funkce sezdávajícího.
40.  RM projednala návrh na změnu odpovědného redaktora Hlasu Loštic. Po projednání RM 
schválila poměrem hlasů 5:0:0 Usnesení 1/46: RM schvaluje od 1. 1.2 011 odpovědného re-
daktora  Hlasu Loštic pana Petra Fialka a děkuje panu Stanislavu Veselému za odvede-
nou práci při vydávání Hlasu Loštic v uplynulém období.
41. RM projednala a vybrala zástupce města Loštice do školské rady ZŠ Loštice.  Po projednání 
RM schválila poměrem hlasů 4:0:1 Usnesení 1/47: RM schvaluje pro volební období 2010 
až 2014 zástupce města Loštice  do školské rady ZŠ Loštice – PhDr. Ctirada Lolka, staros-
tu města a Ing. Jiřího Kleina, zastupitele města.



42.  RM projednala návrh na zapisovatele jednání RM v novém volebním období.   Po projed-
nání RM schválila poměrem hlasů 5:0:0 Usnesení 1/48: RM schvaluje od 22.11.2010 zapiso-
vatelem jednání RM pana   Mgr. Lubomíra Faltuse,  místostarostu města Loštice.
43.  RM projednala návrh na zapisovatele jednání ZM, který bude předložen ke schválení ZM.
Po projednání RM schválila poměrem hlasů 5:0:0 Usnesení 1/49: RM  schvaluje předložení 
návrhu ZM  na zapisovatele jednání  ZM pana Petra Fialka, na základě uzavřené dohody 
o pracovní činnosti.
44.  RM jednala o zpracování programového prohlášení pro období 2011 až 2014. Po projed-
nání RM schválila poměrem hlasů 5:0:0 Usnesení 1/50: RM ukládá starostovi PhDr. Ctiradu 
Lolkovi zpracovat návrh programového prohlášení  pro období 2011 až 2014  a předlo-
žit ho k projednání do RM v termínu do 15.1.2011.
45.  RM projednala návrhy na obsazení pozice předsedů Osadních výborů. Po projednání RM 
schválila poměrem hlasů 5:0:0 Usnesení 1/51: RM projednala návrh na obsazení předsedů 
Osadních výborů. Návrhy  budou předloženy ZM k projednání (Skopal Květoslav – OV 
Žádlovice,  Budina Ctirad – OV Vlčice).
46. RM projednala návrh změny organizace údržby města Loštice tak, aby bylo zajištěno přímé 
řízení a administrativní zabezpečení technické čety města Loštice. Po projednání RM schválila 
poměrem hlasů 5:0:0 Usnesení 1/52: RM projednala změnu organizace údržby města Loš-
tice s tím, že schvaluje, aby technickou četu města Loštice přímo řídil Štěpán Ondrušík                               
a administrativu pro zabezpečení činnosti technické čety města bude zajišťovat nový 
pracovník na funkci referent investic, správy a údržby města s účinností od 1.1.2011..
47. RM projednala žádost SK Loštice Loštice oddíl kopané na dofi nancování osvětlení tre-
ninkového hřiště ve výši 7 000 Kč a pozvala na příští zasedání RM předsedu TJ Slavoj Loštice 
k upřesnění žádosti.

Zápis a usnesení č. 2 ze zasedání Rady města dne 29.11.2010
Přítomni: PhDr. C. Lolek, Mgr. L. Faltus, V. Heidenreich, B. Till, Omluven: . Veselý
1.  RM se seznámila s přípravou realizace projektu   ,,Protipovodňová opatření pro  obce po-
vodí Třebůvky“ v rámci Operačního programu Životní prostředí. Součástí tohoto projektu je 
i řešení místního rozhlasu. Po projednání RM schválila poměrem hlasů 4:0:0 Usnesení 2/53: 
RM schvaluje přípravu realizace projektu ,,Protipovodňová opatření  pro  obce povodí 
Třebůvky“ v rámci Operačního programu Životní prostředí, součástí tohoto projektu je 
i řešení místního rozhlasu.
2.  RM se seznámila a projednala organizaci spolupráce na projektu ,,Protipovodňová opatře-
ní pro obce povodí Třebůvky“, s obcemi Moravičany, Bouzov, Vranová Lhota. Po projednání RM 
schválila poměrem hlasů 4:0:0 Usnesení 2/54: RM schvaluje spolupráci na projektu,, Proti-
povodňová opatření pro obce povodí Třebůvky“  s obcemi Moravičany, Bouzov, Vrano-
vá Lhota.
3.  RM projednala podání žádosti do Operačního programu Životní prostředí na získání do-
tace k profi nancování projektu ,,Protipovodňová opatření pro  obce povodí Třebůvky“. Po pro-
jednání RM schválila poměrem hlasů 4:0:0 Usnesení 2/55: RM schvaluje podání žádosti do  
Operačního programu Životní prostředí na získání dotace k profi nancování projektu 
,,Protipovodňová opatření pro  obce povodí Třebůvky“.
4.  RM se seznámila a projednala smlouvu o dílo s fi rmou EVIPARTNER s.r.o.  se sídlem v Brně 
Štýřice, Pšeník 376/11,  IČO 283 58 589  na zpracování projektové dokumentace, žádosti o do-
taci a provedení výběru dodavatele. Po projednání RM schválila poměrem hlasů 4:0:0 Usne-
sení 2/56: RM schvaluje uzavření smlouvy o dílo s fi rmou EVIPARTNER s.r.o.  se sídlem 
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v Brně Štýřice, Pšeník 376/11, IČO 283 58 589 na zpracování projektové dokumentace, 
žádosti o dotaci a provedení výběru dodavatele.
5.  RM  projednala organizaci a podmínky pro podání žádosti do Operačního programu Ži-
votní prostředí na získání dotace k profi nancování projektu ,,Protipovodňová opatření pro 
obce povodí Třebůvky“, přijetí dotace, vyúčtování dotace a spolupráci při realizaci projektu 
pro obce Moravičany, Bouzov, Vranová Lhota. Po projednání RM schválila poměrem hlasů 
4:0:0 Usnesení 2/57: RM schvaluje, že město Loštice bude hlavním garantem podání žá-
dosti, přijetí dotace, vyúčtování dotace a  spolupráce při realizaci projektu pro obce Mora-
vičany, Bouzov, Vranová Lhota. Jednotlivé obce se na projektu budou podílet poměrnou 
částkou na úhradě podílu obcí  a dodáním podkladů pro přípravu realizace projektu a vy-
tvořením podmínek pro konkrétní technickou a organizační realizaci projektu.
7.  RM se seznámila s žádostí Obecně prospěšné společnosti Hvězdička, Třebovská 32, Mo-
helnice o fi nanční dar na pořízení rehabilitačního přístroje „MOTOMED“
Po projednání RM schválila poměrem hlasů 4:0:0 toto  usnesení:
Usnesení 2/59: RM  doporučuje ZM schválit fi nanční dar ve výši 5 000,- Kč Obecně pro-
spěšné společnosti Hvězdička Mohelnice.
10.  RM projednala výši nájemného za pronájem lesních pozemků v k. ú. Loštice, Žádlovi-
ce,Moravičany, Obectov, Podolí u Bouzova dle písm. b/, odst. 1 čl. III dodatku č. 5  ke smlouvě o 
nájmu lesních pozemků ze dne 5. 10. 2004, za rok 2010 v celkové výši 2,400.000,- Kč – bez DPH. 
DPH v platné výši a úhrada dle stanovených termínů. Po projednání RM schválila poměrem 
hlasů 4:0:0 Usnesení  2/62: RM schvaluje výši nájemného za pronájem lesních pozemků v 
k. ú. Loštice, Žádlovice, Moravičany, Obectov, Podolí u Bouzova dle písm. b/, odst. 1 čl. III 
dodatku č. 5 ke smlouvě o nájmu lesních pozemků ze dne 5. 10. 2004, za rok 2010 v cel-
kové výši 2,400.000 Kč – bez DPH. DPH v platné výši a úhrada dle stanovených termínů.
11.  RM projednala s předsedou SK Loštice  oddíl kopané, panem Ferdinandem Salamonem 
zdůvodnění žádosti na dofi nancování osvětlení tréninkového hřiště. Pan Salamon informoval 
RM s problematikou fi nancování oprav a údržby na hřišti SK Loštice. Po projednání RM schválila 
poměrem hlasů 4:0:0 Usnesení 2/63: RM navrhuje předložit ZM ke schválení peněžní dar 
ve výši  10 000 Kč  na úhradu části nákladů na osvětlení tréninkového hřiště SK Loštice.
12.  RM se seznámila s informacemi pana Luďka Štipla o průběhu a stavu oprav, které probíhají 
v židovské synagoze v Lošticích a jejím okolí. Po projednání RM schválila poměrem hlasů 4:0:0 
Usnesení 2/64: RM bere na vědomí zprávu pana Luď ka Štipla o průběhu a stavu oprav, 
které probíhají v židovské synagoze v Lošticích a jejím okolí.
13. RM projednala konání veřejného zasedání zastupitelstva města. Po projednání schválila 
RM poměrem hlasů 4:0:0 Usnesení 2/65: RM schvaluje konání veřejného zasedání Zastu-
pitelstva města Loštice dne 16.12.2010 v 18.00 hod. v kulturním domě v Lošticích.
14.  RM se seznámila se Zápisem z dílčího přezkoumání hospodaření města Loštice za rok 
2010. Po projednání schválila RM poměrem hlasů 4:0:0 Usnesení 2/66: RM bere na vědomí 
Zápis z dílčího přezkoumání hospodaření města Loštice za rok 2010.


